
AABENRAA RIDEKLUB MØNTERHØJ 

Mødet i bestyrelsen onsdag den 25. april 2018 kl 19:30 

 

Deltagere: Solvejg, Lisbeth, Annette, Pia og Hans Henrik  

 

1. Fiberbund 

På medlemsmødet forud for bestyrelsesmødet fremlagde Solvejg resultatet af hendes 

undersøgelser. Der var overvejende stemning for ”Ole Linnet – Løsningen”. Den indebærer, 

at vi selv skal sørge for at fjerne det eksisterende toplag. Westphal antages til at foretage 

en planering, der udlægges ”kosand” og til sidst et toplag af fiber. Denne løsning har vi 

penge til nu, hvorfor vi ret hurtigt kan gennemføre projektet. ,   

2. Midler fra SE ’s vækstfond 

 

Solvejg har skaffet kr. 76.000 fra nævnte vækstfond til brug for etablering at ny belysning 

i hallerne. Enighed om, at anmode Genner EL om at udføre opgaven med udgangspunkt i 

det tilbud, der er indhentet. Alt efter hvad Solvejg kan forhandle sig frem til, vil vi nok 

skulle nøjes med at få leveret lidt mindre, end det der er afgivet tilbud på. 

 

3. Skaller 

 

Hallen fastholder, at vi ikke må lægge skaller ud på banen. Den trænger hårdt, og det er 

vigtigt for klubben, at banen bringes i brugbar stand. Viggo har henvist til, at Lisbeth har 

udtrykt betænkelighed. Da det er en misforståelse, tager Lisbeth en snak med Viggo. 

 

4. DHL Løbet den august torsdag 23. august.  

 

På mødet med Per Husmann, løbets arrangør, fik Solvejg opgaver til klubben med både at 

hjælpe med at sætte telte op søndag den 19. august og med at hjælpe under selve løbets 

afvikling den 23. august. 

Den 27. april 2018 

Hans Henrik 

 


